

**Compounding Program - \$3.5M to \$50M**

Program 2501

IMPORTANT: *The information provided herein is not to be considered a solicitation of any kind. The following information is provided in direct response to the recipient's request for information. By continuing to read the information below, the recipient affirms that he/she is considered to be a financially sophisticated investor and that he/she specifically requested the program information provided below directly from STANTAX Ltd or through his/her appointed liaison/representative.*

OVERVIEW – *This program is designed to build a small entry amount into \$100M through a matching of Client funds, a series of compounding short-term trades, and then a transition into the \$100M ten-month trading period. L'Intake is direct to the program.*

ENTRY REQUIREMENTS:

*The minimum entry level for this trade is **\$3.5M**.*

Cash only is accepted as a basis for trade.

Individual or corporate entries accepted.

HISTORICAL RETURNS:

*After the initial compounding has completed, the Client will receive **\$100M each month for ten months**.*

Proceeds are net to the client.

Commissions and taxes are paid by the program.

The program may be extended upon agreement of the Client and the program group.

PAYMENT SCHEDULE:

No proceeds or commissions are paid during the compounding period.

Payouts are made monthly once the compounding to the \$100M level is achieved.

Payouts are deposited/wired to the Client's account of choice.

TRANSACTION OVERVIEW:

The program will match the Client's funds and the combined amount will then be entered into a series of compounding short-term trades to build the traded amount up to \$100M. The time required to build the initial amount to the desired level varies from approximately 45 banking days for the minimum \$3.5M to approximately 3 banking days for a \$50M entry.

Entries of \$10M or more will be segregated into separate \$5M trades, with each paying the monthly amount of \$100M per month simultaneously.

When the \$100M level is reached, the trade will then continue with monthly payouts of \$100M to the client

The transaction requires the Client's funds to be transferred to and held in a segregated attorney IOLTA account at JP Morgan Chase in New York City. The identity of the attorney, who has worked with JP Morgan Chase for over 25 years, will be revealed upon successful completion of compliance review of the Client's application package. A JP Morgan Chase Bank Guarantee (BG) equal to the amount of funds transferred to the IOLTA account will be issued upon receipt of the funds as additional security. The BG will also be retained in the IOLTA account.

Client funds and the BG will be held until the trade has been completed. At that time the Client's initial funds will revert to the program group and the BG will be returned to the issuing bank.

SECURITY OF FUNDS:

*Funds held in the IOLTA account cannot be accessed by the program group.
A Bank Guarantee is issued to provide additional Client security.*

USE OF PROCEEDS:

There are no restrictions on use of the proceeds from the trade.

There are no project requirements.

The proceeds are free of taxation as the program pays the taxes prior to distributions.

Clients may reenter this program or another offered by the program group with proceeds.

PROCEDURES:

STANTAX Ltd will supply the appropriate application package to the Client upon request.

The Client prepares and submits the required documents to STANTAX Ltd

STANTAX Ltd reviews the submission for completeness and compliance with. Requirements and, if compliant, forwards the submission package within one business day.

Upon successful completion of the formal compliance review, a program contract is issued to the Client and the Client is contacted directly within 24 hours to discuss the program and answer initial questions.

The client signs the contract and returns it to the platform.

The Client transfers his funds to the Attorney IOLTA account.

The program sends the matching funds to the Attorney IOLTA account.

The Bank Guarantee is issued and lodged in the Attorney IOLTA account.

Trading begins.

Commission for intermediaries is 3% of each payment made to the Client and are paid by the program concurrently with each Client payment. The program does not pay taxes on commissions.

SUBMISSION REQUIREMENTS:

The appropriate individual or corporate compliance package (provided by SRM Services upon request).

Genealogy listing all intermediaries with CIS and passport for each intermediary.

Note: This program may be changed or become filled and/or withdrawn from availability without prior notice.

DISCLAIMERS: *The information above is understood to be historically accurate at the time this document(s) was written. The creator and/or sender of this document is not responsible for the accuracy of the content of this document. This document was created based on information provided to the creator and terms and conditions are subject to change. The trader/program group is the only party that can ultimately and definitively commit to the Client. The private contract with the Client is the ONLY AUTHORITATIVE and DEFINITIVE AFFIRMATION of what the trader/platform will commit to the Client. The Client must directly confirm all details with the trader/program group at the time the trade*

contract is issued/executed and the Client must not rely on any information in this document that is not contained in the private contract. Any returns or profits referred to in this document were provided by the program group and are for informational purposes only efforts basis" only. Thus, historical performance does not equate to present or future performance.

**Compounding Program - \$3.5M to \$50M**

Program 2501

Programme composé - 3,5 M\$ à 50 M\$**Programme 2501**

IMPORTANT: Les informations fournies ici ne doivent pas être considérées comme une sollicitation de quelque nature que ce soit. Les informations suivantes sont fournies en réponse directe à la demande d'informations du destinataire. En continuant à lire les informations ci-dessous, le destinataire affirme qu'il est considéré comme un investisseur averti sur le plan financier et qu'il a spécifiquement demandé les informations sur le programme fournies ci-dessous directement à STANTAX Ltd ou par l'intermédiaire de son agent de liaison/représentant désigné.

APERÇU - Ce programme est conçu pour créer un petit montant d'entrée de 100 million de dollars grâce à une contrepartie des fonds du client, une série de transactions à court terme composées, puis une transition vers la période de négociation de dix mois de 100 million de dollars. L'Intake est direct au programme.

CONDITIONS D'ENTRÉE:

Le niveau d'entrée minimum pour ce commerce est de **3, 5 million de dollars**.

L'argent comptant seulement est accepté comme base pour le commerce.

Inscriptions individuelles ou corporatives acceptées.

RETOURS HISTORIQUES:

Une fois la capitalisation initiale terminée, **le client recevra 100 million de dollars par mois pendant dix mois. Le produit est net pour le client.**

Les commissions et les taxes sont payées par le programme.

Le programme peut être prolongé avec l'accord du Client et du groupe programme.

CALENDRIER DE PAIEMENT:

Aucun produit ou commission n'est payé pendant la période de capitalisation.

Les versements sont effectués mensuellement une fois que la capitalisation au niveau de 100 million de dollars est atteinte.

Les paiements sont déposés/virés sur le compte de son choix.

APERÇU DES TRANSACTIONS:

Le programme correspondra aux fonds du client et le montant combiné sera ensuite entré dans une série de transactions à court terme composées pour augmenter le montant négocié jusqu'à 100 million de dollars. Le temps nécessaire pour constituer le montant initial au niveau souhaité varie d'environ 45 jours bancaires pour le minimum de 3,5 M\$ à environ 3 jours bancaires pour une entrée de 50 M\$.

Les entrées de 10 million de dollars ou plus seront séparées en transactions distinctes de 5 million de dollars, chacune payant simultanément le montant mensuel de 100 million de dollars par mois.

Lorsque le niveau de 100 million de dollars est atteint, la transaction se poursuivra avec des paiements mensuels de 100 million de dollars au client

La transaction nécessite que les fonds du client soient transférés et détenus sur un **compte IOLTA d'avocat** séparé chez **JP Morgan Chase** à New York. L'identité de l'avocat, qui travaille avec **JP Morgan Chase** depuis plus de 25 ans, sera révélée après la réussite de l'examen de conformité du dossier de candidature du client.

Une garantie bancaire JP Morgan Chase (BG) égale au montant des fonds transférés sur le compte IOLTA sera émise à la réception des fonds à titre de garantie supplémentaire. Le BG sera également conservé sur le compte IOLTA.

Les fonds du client et le BG seront conservés jusqu'à ce que la transaction soit terminée. À ce moment-là, les fonds initiaux du client reviendront au groupe du programme et le BG sera retourné à la banque émettrice.

SÉCURITÉ DES FONDS:

Les fonds détenus sur le compte IOLTA ne sont pas accessibles par le groupe programme.

Une garantie bancaire est émise pour fournir une sécurité supplémentaire au client.

UTILISATION DES PRODUITS:

Il n'y a aucune restriction sur l'utilisation du produit du commerce.

Il n'y a pas d'exigences de projet.

Le produit est exonéré d'impôt car le programme paie les impôts avant les distributions.

Les clients peuvent réintégrer ce programme ou un autre offert par le groupe programme avec le produit.

PROCÉDURES:

STANTAX Ltd fournira le dossier d'application approprié au Client sur demande.

Le Client prépare et soumet les documents requis à STANTAX Ltd

STANTAX Ltd examine la soumission pour s'assurer qu'elle est complète et conforme aux exigences et, s'il est conforme, transmet le dossier de soumission dans un délai d'un jour ouvrable.

Une fois l'examen de conformité officiel terminé avec succès, un contrat de programme est délivré au client et le client est contacté directement dans les 24 heures pour discuter du programme et répondre aux questions initiales.

STEP

Le client signe le contrat et le retourne à la plateforme.

Le Client transfère ses fonds sur le compte de l'Avocat IOLTA.

Le programme envoie les fonds de contrepartie sur le compte de l'avocat IOLTA.

La garantie bancaire est émise et déposée sur le compte de l'avocat IOLTA.

La négociation commence.

La commission pour les intermédiaires est de 3 % de chaque paiement effectué au Client et est payée par le programme en même temps que chaque paiement du Client. Le programme ne paie pas de taxes sur les commissions.

CONDITIONS DE SOUMISSION:

Le package de conformité individuel ou d'entreprise approprié (fourni par STANTAX Ltd sur demande).

Généalogie répertoriant tous les intermédiaires avec CIS et passeport pour chaque intermédiaire.

Remarque: *Ce programme peut être modifié ou devenir rempli et/ou retiré de la disponibilité sans préavis.*

AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: *Les informations ci-dessus sont considérées comme historiquement exactes au moment de la rédaction de ce(s) document(s). Le créateur et/ou l'expéditeur de ce document n'est pas responsable de l'exactitude du contenu de ce document. Ce document a été créé sur la base des informations fournies au créateur et les conditions générales sont susceptibles d'être modifiées. Le groupe commerçant/programme est la seule partie qui peut s'engager in fine et définitivement envers le Client. Le contrat privé avec le Client est la SEULE AFFIRMATION AUTORISÉE et DÉFINITIVE de ce que le commerçant/la plateforme s'engagera envers le Client. Le client doit confirmer directement tous les détails avec le commerçant/groupe de programmes au moment où la transaction contrat est émis/exécuté et le client ne doit pas se fier à toute information contenue dans ce document qui ne figure pas dans le contrat privé. Tous les retours ou bénéfices mentionnés dans ce document ont été fournis par le groupe programme et sont fournis à titre informatif uniquement. sur la base des efforts » uniquement. Ainsi, les performances historiques ne correspondent pas aux performances présentes ou futures.*

La Direction Stantax Ltd